
Walking In The Supernatural Bill Johnson

Walking in the supernatural Bill Johnson is a captivating topic that explores the blend of faith, miracles, and
a deeper understanding of the divine. Bill Johnson, as the Senior Leader of Bethel Church in Redding, California,
has profoundly influenced many through his teachings and writings. His emphasis on experiencing God's
supernatural power and presence is a central theme in his ministry. This article delves into the principles and
practices that embody "walking in the supernatural," as taught by Bill Johnson, and how they can impact your
spiritual journey.

Understanding the Supernatural

The concept of the supernatural in Christianity refers to the divine intervention and the manifestation of God's
power beyond the natural realm. Bill Johnson emphasizes that believers are called to walk in this supernatural
reality, where the Holy Spirit empowers them to perform miracles, healings, and signs that reflect God's kingdom
on Earth.

The Biblical Foundation of Supernatural Living

To fully grasp the idea of walking in the supernatural, it is essential to understand its biblical basis. Johnson
often references key passages that highlight this calling:

1. John 14:12 - "Very truly I tell you, whoever believes in me will do the works I have been doing, and they will
do even greater things than these."
2. Mark 16:17-18 - "And these signs will accompany those who believe: In my name they will drive out demons;
they will speak in new tongues; they will pick up snakes with their hands; and when they drink deadly poison, it
will not hurt them at all; they will place their hands on sick people, and they will get well."
3. Acts 1:8 - "But you will receive power when the Holy Spirit comes on you; and you will be my witnesses in
Jerusalem, and in all Judea and Samaria, and to the ends of the earth."

These scriptures lay the groundwork for understanding the supernatural aspects of faith.

Key Principles of Walking in the Supernatural



Bill Johnson outlines several key principles that guide believers in their journey of experiencing the supernatural.
These principles help cultivate an environment where the Holy Spirit can move freely.

1. The Importance of Faith

Faith is the foundation of walking in the supernatural. Johnson teaches that faith is not merely believing in
God's existence but trusting in His character and promises. This trust allows believers to step into situations
expecting God to act.

2. Intimacy with God

A deep, personal relationship with God is crucial for experiencing the supernatural. Johnson encourages
believers to cultivate intimacy through prayer, worship, and studying the Word. This connection fosters a
greater awareness of God's presence and prompts believers to act in faith.

3. The Role of the Holy Spirit

The Holy Spirit is essential in empowering believers to perform supernatural acts. Johnson emphasizes the need
for believers to be filled with the Holy Spirit continually. This empowerment allows individuals to operate in
spiritual gifts, such as healing, prophecy, and miracles.

4. Expectation and Risk

Walking in the supernatural often requires stepping out of comfort zones and taking risks. Johnson teaches
that expectation plays a significant role in this process. Believers should approach situations with the
anticipation of God's intervention, which can lead to miraculous outcomes.

Practical Steps to Walk in the Supernatural

Implementing the principles of walking in the supernatural in daily life can seem daunting. However, Johnson
provides practical steps that can help believers cultivate this lifestyle.

1. Daily Prayer and Worship

Establishing a routine of prayer and worship is vital. This practice helps believers connect with God and
creates an atmosphere conducive to His presence. Setting aside time each day to pray and worship can open the
door to supernatural experiences.

2. Studying the Word

Regularly engaging with Scripture is crucial for understanding God's nature and His promises. Johnson
encourages believers to meditate on the Word, seeking revelation and insight that can empower them in their
supernatural walk.



3. Community and Accountability

Surrounding oneself with like-minded believers is essential for growth. Johnson highlights the importance of being
part of a community that fosters faith and encourages one another to pursue the supernatural.
Accountability within this community can provide support and guidance.

4. Stepping Out in Faith

Believers should actively seek opportunities to pray for others, share prophetic words, and engage in acts of
kindness that reflect God's love. Johnson teaches that stepping out in faith, even when it feels uncomfortable,
can lead to incredible encounters with God's power.

5. Documenting Experiences

Keeping a journal of supernatural experiences can help believers reflect on their journey and encourage them to
continue pursuing God's presence. Writing down testimonies of healing, prophetic words, or divine encounters
serves as a reminder of God's faithfulness and power.

The Impact of Walking in the Supernatural

Walking in the supernatural not only transforms individual lives but also has the potential to impact
communities and the world. Johnson teaches that when believers live out their faith in this way, they become
conduits of God's love and power, leading to:

Miracles and Healings: As believers pray and step out in faith, they often witness miracles and healings
that testify to God's power.

Increased Faith: Experiencing the supernatural can strengthen faith, both personally and within the
community.

Evangelism: Demonstrating God's power through supernatural acts can lead to opportunities for
sharing the Gospel with others.

Cultural Transformation: A community that embraces the supernatural can bring about lasting change
in societal issues, reflecting God's kingdom on Earth.

Conclusion

In conclusion, walking in the supernatural Bill Johnson emphasizes a life of faith, intimacy with God, and the
empowerment of the Holy Spirit. By embracing the principles and practical steps outlined, believers can experience
a deeper connection with God and witness His miraculous power in their lives and communities. This journey may
require courage and risk, but the rewards are immeasurable, leading to a vibrant faith that transforms both
individuals and the world around them. Whether through prayer, community, or stepping out in faith, believers
are called to walk in the supernatural and reveal God's love and power to a world in need.



Frequently Asked Questions

What is the main theme of 'Walking in the Supernatural' by Bill Johnson?
The main theme of 'Walking in the Supernatural' is about living a life empowered by the Holy Spirit, embracing
the supernatural gifts of God, and understanding how to operate in faith to manifest God's kingdom on earth.

How does Bill Johnson define the supernatural in his teachings?
Bill Johnson defines the supernatural as the presence and power of God breaking into the natural world,
enabling believers to experience and demonstrate God's love, healing, and miracles.

What are some key practices suggested by Bill Johnson for experiencing the
supernatural?
Key practices include cultivating intimacy with God through prayer and worship, engaging in faith-filled
declarations, and stepping out into acts of obedience that invite the supernatural.

What role does faith play in 'Walking in the Supernatural'?
Faith is central to 'Walking in the Supernatural'; it is portrayed as a catalyst that activates God's power
and allows believers to access the extraordinary aspects of the Christian life.

How does Bill Johnson address skepticism about the supernatural?
Bill Johnson addresses skepticism by emphasizing personal experiences, biblical foundations, and testimonies of
miracles, encouraging believers to approach the supernatural with an open heart and mind.

What are some testimonies associated with 'Walking in the Supernatural'?
Many testimonies include accounts of physical healings, prophetic insights, and supernatural encounters that
individuals have experienced after applying the principles taught in the book.

How does 'Walking in the Supernatural' relate to the concept of the
Kingdom of God?
The book emphasizes that walking in the supernatural is a demonstration of the Kingdom of God on earth,
showcasing God's reign through miraculous signs and wonders.

What impact has 'Walking in the Supernatural' had on the charismatic
movement?
The book has significantly influenced the charismatic movement by encouraging believers to pursue a deeper
relationship with the Holy Spirit and to actively seek and expect supernatural manifestations.

Are there any specific scriptures that Bill Johnson references in 'Walking in
the Supernatural'?
Yes, Bill Johnson frequently references scriptures such as Acts 1:8, Mark 16:17-18, and John 14:12 to
illustrate the biblical basis for walking in the supernatural.
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为什么有些外企把 PPT 叫做 deck？ - 知乎
在外企的小伙伴，可能会经常听到如下的说法： 你把这个deck改一下。 我还有很多deck要做。 你一查字典，发现 deck只有「甲板」的意思，但同事告诉你deck就是 PPT
的意思。 没错， …

有哪些有趣的步行模拟（walking simulator）游戏值得一玩？ - 知乎
似乎没人提到《万众狂欢（Everybody's Gone to the Rapture）》。 《万众狂欢》是一款没有任何动作元素、甚至连解谜元素都没有的冒险游戏，玩家所要做的全部
事情就是探索。这类完全专 …

【2025年】登山包推荐：新手怎么选背包？小鹰/格里高利/多特/凯 …
2 days ago · 1天单日行程： 一天内往返，推荐15-25L的，可以装下1天所需的干粮、饮水、充电宝等物品； 2-5天中短途行程（不露营）： 不需要带睡袋+帐篷+粮食等
露营装备，推荐35~50L …

如何评价游戏《行尸走肉》？ - 知乎
事实上，我在很早以前就玩过这款游戏，大概是13~14年左右，甚至可能是15年。（再次重玩是23年，因此我已经记不清我之前到底有没有把这游戏玩通关，但我唯一记得的就是我确实
玩过 …

运动时正常心率范围大概多少？ - 知乎
运动前后的心率变化，与我们的心脏健康有千丝万缕的关系。 运动强度与心率的关系 在我们平时的科普中，经常会提到这几个词—— 低强度（小强度）、中强度和高强度（大强度）运动。
…

英语语法专题系列 第12讲：as, when和while引导时间状语从句的 …
1 分句的顺序可以颠倒： I noticed a police ear in front of number 37 as／when／while I was walking down the
street. 走在街上时，我注意到37号前面有个警察的眼线。

I am going to………和直接I am playing/walking有什么区别？ - 知乎
May 6, 2020 · 区别在于一个是一般将来时，一个是现在进行时。 如果表达的动词是不可延续的动词， 例如： go come leave 等，是可以用 现在进行时表将来 的。 举
个栗子：我将要去北京。 …

如何评价美剧《行尸传说》（Tales of the Walking ... - 知乎
片名Tales of the Walking Dead (2022)，别名行尸故事 / 行尸的故事。 《行尸走肉》在完结季还剩8集的时候，发布了衍生剧《行尸传说》。 《行尸传说》为
《行尸走肉》系列带来了一些新鲜 …

请问欠驱动机器人（Underactuated Robotics）动力学与控制 该如 …
Jan 31, 2024 · 非驱动（欠驱动）机器人是指物理自由度大于可控自由度的机器人系统。 这些机器人具有复杂的动力学特性，在理解和控制方面具有挑战性。 以下是研究这一领域的
一些教科 …

请问大神penis，dick，cock之间有什么意义上的不同吗？ - 知乎
Penis 比较文雅，可以写进文章里，翻译成男性生殖器，阴茎这样，看医生医生会这样用，一般人不会感到冒犯。 Dick 就是比较口头的那种意思，也没有贬义也不算很粗俗只是比较口
头，小 …

为什么有些外企把 PPT 叫做 deck？ - 知乎
在外企的小伙伴，可能会经常听到如下的说法： 你把这个deck改一下。 我还有很多deck要做。 你一查字典，发现 deck只有「甲板」的意思，但同事告诉你deck就是 PPT
的意思。 没错， deck就是PPT（或者苹果的keynote），除了直接叫deck，还可以说： slide deck presentation deck 可是deck明明是甲板，怎
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么也没办法和 ...

有哪些有趣的步行模拟（walking simulator）游戏值得一玩？ - 知乎
似乎没人提到《万众狂欢（Everybody's Gone to the Rapture）》。 《万众狂欢》是一款没有任何动作元素、甚至连解谜元素都没有的冒险游戏，玩家所要做的全部
事情就是探索。这类完全专注于剧情故事的作品在近年来开始如雨后春笋般的出现，上面提到的《乌拉尔山》与《到家》就是个中代表。按照比较 ...

【2025年】登山包推荐：新手怎么选背包？小鹰/格里高利/多特/凯 …
2 days ago · 1天单日行程： 一天内往返，推荐15-25L的，可以装下1天所需的干粮、饮水、充电宝等物品； 2-5天中短途行程（不露营）： 不需要带睡袋+帐篷+粮食等
露营装备，推荐35~50L的； 2-5天中短途行程（露营）： 需要带睡袋+帐篷+粮食等露营装备，推荐50~55L的； 5-10天中长途行程： 需要各种露营装备以及干粮 ...

如何评价游戏《行尸走肉》？ - 知乎
事实上，我在很早以前就玩过这款游戏，大概是13~14年左右，甚至可能是15年。（再次重玩是23年，因此我已经记不清我之前到底有没有把这游戏玩通关，但我唯一记得的就是我确实
玩过第一季，包括第二季第五章CJ母亲变成丧尸那段记忆犹新，当然也有可能是云通关。） 如果要把四季综合排名的话 ...

运动时正常心率范围大概多少？ - 知乎
运动前后的心率变化，与我们的心脏健康有千丝万缕的关系。 运动强度与心率的关系 在我们平时的科普中，经常会提到这几个词—— 低强度（小强度）、中强度和高强度（大强度）运动。
怎么定义它的强度呢？ 我们知道，运动强度越大，心脏对运动刺激的反应就会越明显、心率越快。所 …

英语语法专题系列 第12讲：as, when和while引导时间状语从句的 …
1 分句的顺序可以颠倒： I noticed a police ear in front of number 37 as／when／while I was walking down the
street. 走在街上时，我注意到37号前面有个警察的眼线。

I am going to………和直接I am playing/walking有什么区别？ - 知乎
May 6, 2020 · 区别在于一个是一般将来时，一个是现在进行时。 如果表达的动词是不可延续的动词， 例如： go come leave 等，是可以用 现在进行时表将来 的。 举
个栗子：我将要去北京。 原句：I am going to go to Beijing. 现在进行时表将来：I am going to Beijing. 这也是我们常常听到的。

如何评价美剧《行尸传说》（Tales of the Walking ... - 知乎
片名Tales of the Walking Dead (2022)，别名行尸故事 / 行尸的故事。 《行尸走肉》在完结季还剩8集的时候，发布了衍生剧《行尸传说》。 《行尸传说》为
《行尸走肉》系列带来了一些新鲜气息，本剧采用诗选集的形式，讲述行尸走肉世界里的不同故事。

请问欠驱动机器人（Underactuated Robotics）动力学与控制 该如 …
Jan 31, 2024 · 非驱动（欠驱动）机器人是指物理自由度大于可控自由度的机器人系统。 这些机器人具有复杂的动力学特性，在理解和控制方面具有挑战性。 以下是研究这一领域的
一些教科书和教具。 1. Russ Tedrake 编著的《Underactuated Robotics: Algorithms for Walking, Running,
Swimming, Flying, and Manipulation》：这本教科书详细 ...

请问大神penis，dick，cock之间有什么意义上的不同吗？ - 知乎
Penis 比较文雅，可以写进文章里，翻译成男性生殖器，阴茎这样，看医生医生会这样用，一般人不会感到冒犯。 Dick 就是比较口头的那种意思，也没有贬义也不算很粗俗只是比较口
头，小孩尿尿的时候经常会说到这个词。 Cock就比较难听一点，在学历高的有教养的人嘴里你基本不会听到，除非你跟那 ...

Discover how walking in the supernatural with Bill Johnson can transform your faith. Unlock
spiritual insights and elevate your walk with God. Learn more!
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